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Pan     

Dobromir Szymański 

Radny  

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

 W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną 20 października 2021 roku  
w sprawie utworzenia „Miejskiej Strategii Elektromobilności” informuję,  
iż najprawdopodobniej wniosek Pana Radnego należy uznać za pomyłkę. 
 Uprzejmie przypominam, że Rada Miejska Inowrocławia podczas XXV Sesji  
w dniu 25 maja 2020 roku, uchwaliła jednogłośnie „Strategię rozwoju elektromobilności dla Miasta 
Inowrocławia”. Wśród uprawnionych do głosowania, którzy wyrazili swój głos „ZA” był również Pan 
Radny Dobromir Szymański. 
 Wobec powyższego, w celu przypomnienia, a przede wszystkim zapoznania się z ustanawia-
nym przez Pana prawem lokalnie obowiązującym, odsyłam do Biuletynu Informacji Publicznej. Na 
wspomnianej stronie zamieszczony został tekst uchwały,  
obowiązującej w Inowrocławiu od 2020 roku. 
 

z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 
         Zastępca Prezydenta Miasta 

             

                    Ewa Witkowska 

 

 

 

 

 

Do wiadomości:  
1. Biuro Rady Miejskiej  
2. a/a  


